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Zápis č. 4/2023 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 14.4.2023 od 16:00, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: V. Anděl, T. Jirásek, J. Kmoníček, J. Lejsek, V. Nidrle, L. Ott 

F. Pluhař, L. Ruprich. J. Vik, V. Klár 
 od 17:00 valná hromada Kh KVS, prezenční listina je u sekretáře 
Omluveni:  
Příští zasedání:  17.5.2023 od 16:00, zasedací místnost TJ Slavia 
 
Oprava minulého zápisu – úkol „Zorganizovat schůzku s předsedou krajské AŠSK“ měl 
správně číslo 3/2/2023, úkol „Zjistit zájem předsedy krajské rady ČUS...“ potom číslo 4/3/2023 
a úkol „Zjistit zájem J. Adamcové kandidovat na delegátku VH ČVS... “  číslo 5/3/2023. 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Kontrola příprav na valnou hromadu Kh KVS 
3. II. třída dospělých 
4. I. třída dospělých, kvalifikace do soutěží ČVS 
5. Různé 
6. VH KVS 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 1/8/2022 - Předat poháry v soutěžích společných s Pardubickým krajem (J. Lejsek, 
L. Ruprich, 30.6.2023). 
Úkol trvá. 

• 1/03/2023 - Aktualizovat jména lektorů v článku na webu (J. Vik, 10.3.). 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 2/03/2023 - Navrhnout řešení námětů, jak využít peníze získané navíc ze zvýšených 
členských příspěvků a návrh rozeslat k připomínkám členům výboru KVS (T. Jirásek, 
10.4.). 
Zatím se v úseku mládeže nepodařilo najít shodu na prioritách, stále se diskutuje s cílem 
zasadit řešení do širších souvislostí. Ve spolupráci s TMK bude návrh připraven do 
červnového zasedání s tím, že po zapracování připomínek členů výboru bude definitivně 
projednáno na zasedání červencovém (viz úkol 3/03/2023) 
Úkol trvá, termín změněn na 17.6. 

• 3/03/2023 – Zapracovat do návrhu připomínky členů výboru KVS, výsledný materiál rozeslat 
členům výboru v pátek před červnovým jednáním výboru (T. Jirásek, 12.6.). 
Úkol trvá, termín změněn na 7.7. 

• 4/03/2023 - Zjistit předsedy krajské rady ČUS (pozn. – o účast na VH Kh KVS) výsledek 
oznámit J. Vikovi (J. Lejsek, 25.3.). 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 5/03/2023 - Zjistit zájem J. Adamcové kandidovat na delegátku VH ČVS (V. Nidrle, 15.3.). 
Zájem potvrzen, nicméně 12.4. mailem oznámeno, že se z rodinných důvodů nemůže 
zúčastnit a jako náhradu si našla Petra Klára. Výbor KVS s tím, po zjištění dostupných 
možností, souhlasí, P. Klár bude uveden na valné hromadě jako jeden z výborem 
navrhovaných kandidátů. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 
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• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2023 – do 30.3.: 
1. Podklady do zprávy o činnosti. 
V termínu odesláno. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2023 – nejpozději do čtrnácti dnů 
před konáním akce: 
8. Postupující družstva ze soutěží KVS do kvalifikací soutěží ČVS a mistrovství ČR žáků 

a žákyň (termíny – viz rozpis soutěží ČVS) 
V termínu odesláno, zájem o start v kvalifikacích do 2Z nikdo, 2M Slavia Hradec Králové, 
1U22Z Chlumec nad Cidlinou, 2U20 nikdo (zájem by měl Dvůr Králové n. L., nicméně 
startoval v kategorii U18Z a neměl patřičnou soupisku), EXU20M nikdo, 2U18Z Červený 
Kostelec, EXU18M Hronov, do prvního kola MČR staršího žactva postupují dívky Slavie HK 
a Rtyně v Podkrkonoší, chlapci VK Sport Rychnov n. K. a Slavia HK. 

ad 2 – Kontrola příprav na valnou hromadu Kh KVS 
Dokumenty byly rozeslány (včetně dokumentů týkajících se hospodaření a rozvoje volejbalu, 
jako řídící valné hromady bude navržen J. Vik, byli doplněni druzí členové komisí (mandátová 
Z. Kopecký, návrhová L. Ott a potenciální komise volební T. Erben). Zprávy jsou připraveny, 
občerstvení je zajištěno. 

ad 3 – II. třída dospělých 
Příprava bez problémů, v současné době mj. probíhá dohadování předehrávaných zápasů 
v hradecké skupině (13.4. hrály v předměřické hale Stěžery proti TJ Sokol Plotiště). 

ad 4 – I. třída dospělých, kvalifikace do soutěží ČVS 
První třídu žen vyhrála Bílá Třemešná, vzhledem k několika zraněním se nepřihlásila do 
kvalifikace. V mužích obsadila Slavia HK v pardubickém KP čtvrté místo a do kvalifikace se 
přihlásila, 
Ostatní postupující družstva viz úkol 8 z Termínovníku, termíny kvalifikací jsou 2Z a 2M 22. 
a 23.4., 1U22Z 15. – 16.4., 2U18Z 15. – 16.4., EXU18M 15. – 16.4., MČR U16Z 29. – 30. 4, 
MČR U16M 1.5. 

ad 5 – Různé 
V. Nidrle: 
- Dřevěnický turnaj letos proběhne nejen pod záštitou ČVS, ale i ČOV. 

J. Kmoníček: 
- Řešil drobnosti týkající se Královéhradeckého poháru, dořeší je s M. Sršněm, který bude 

hostem VH Kh KVS. 
- ČVS dnes vrátil zapůjčené peníze. 

F. Pluhař: 
- Stále má osm až deset zájemců o školení, apeluje na šíření informace, přednese v diskusi 

na VH. 

V. Anděl: 
- Na školení rozhodčích je zatím přihlášeno pět zájemců, přednese příspěvek v diskusi na 

VH. 

T. Jirásek: 
- Byly otestovány možnosti WorkSpace, na základě výsledků testování připraví návrh 

způsobu prezentace informací. Každopádně by bylo možné WorkSpace využit i pro 
vystavování a sdílení dalších dokumentů. 
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- R. Ptáček chce uspořádat seminář s fyzioterapeutkou, ptá se na možnost finanční 
spoluúčasti KVS. Seminář je placen 1.500 Kč za účastníka, náš příspěvek by měl pokrýt 
část nákladů ve výši 500 Kč na účastníka. Protože se počet účastníků bude pohybovat 
mezi deseti a dvaceti, jednalo by se o pět až deset tisíc Kč. 

V. Klár: 
- Navrhl, aby do programu VH byl doplněn bod, a to volba náhradníka za člena KRK, 

náhradníkem by byl M. Sršeň. Výbor KVS souhlasí, bod bude zařazen do návrhu 
programu. 

- Na zasedání KRK bylo mj. konstatováno, že neexistuje aktuální směrnice o hospodaření. 
J. Komoníček ji dopracuje do příštího zasedání výboru.  
Úkol 1/04/2023:  Vypracovat směrnici o hospodaření. 
Termín:  17.05.2023 
Odpovídá/odpovídají: J. Kmoníček 

J. Vik: 
- V neděli 16.4. se v hale na Pouchově odehraje finále Východočeského poháru, v ženách 

budou hrát Pouchov, Slatiňany, Choceň a DTJ HK, v mužích Malšovice, Stěžery, 
Pardubičky a Hlinsko. Putovní pohár pro družstva mužů zajistil J. Lejsek. Zbývá vymámit 
vklad do poháru od VK HK B muži. 

ad 6 – VH KVS 
- Valnou hromadu zahájil předseda Kh KVS. přivítal přítomné, přivítal hosta, předsedu ČVS 

M. Pakostu, a navrhl, aby řídícím jednání byl J. Vik – návrh byl schválen. 
- Byly schváleny pracovní předsednictvo (Pakosta, Nidrle, Klár, Lejsek, Kmoníček a Vik), 

program jednání včetně vloženého bodu volby náhradníka za člena KRK, mandátová 
komise (Jirásek, Kopecký) a návrhová komise (Pluhař, Ott). 

- Předseda mandátové komise přednesl zprávu, z patnácti delegátů s hlasem rozhodujícím 
se zúčastnilo jedenáct, VH byla usnášeníschopná. 

- Byl schválen jednací řád. 
- Předseda KVS přednesl zprávu o činnosti KVS, mj. zmínil: 

• COVID a jeho následky, 

• činnost výboru a KRK,  

• řízené soutěže, spolupráci s kraji Pardubickým a Vysočina, 

• minivolejbal do škol, 

• spolupráci s AŠSK, 

• olympiádu děti a mládeže, memoriály, mládežnické reprezentace, 

• zimní pohár dospělých, 

• projekt Benjamínci, 

• školení trenérů, trenérské semináře a metodického koordinátora, 

• problematiku rozhodčích a školení rozhodčích, 

• krátce hovořil o financování, 

• zvýšení členských příspěvků (ČP), které se neprojevilo na úbytku členské základny, 

• vyhlašování jubilantů, návrhy vyznamenání, 

• spolupráci s OVS. 
- Předseda KVS okomentoval rozeslanou tabulku o rozvoji volejbalu v kraji. 
- Hospodář KVS okomentoval rozeslané dokumenty, tedy zprávu o čerpání rozpočtu v roce 

2022 a návrh rozpočtu na rok 2023. 
- Vedoucí úseku mládeže přednesl zprávu o činnosti úseku mládeže od minulé VH, výklad 
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byl doprovázen promítanou prezentací. 
- Předseda KRK přednesl zprávu KRK. 
- Byl přednesen návrh na dovolení náhradníka za člena KRK (M. Sršeň), návrh byl 

schválen. 
- Byl přednesen návrh výboru KVS na delegáty VH ČVS (Anděl, Houštěk, P. Klár. 

Kmoníček, Labašta, Nidrle, Pluhař, Vik), návrh byl aklamací schválen. 
- V diskusi: 

• M. Pakosta: 
o Pozdravil přítomné a poděkoval za pozvání. 
o Okomentoval dění kolem NSA. 
o Zmínil záležitost zvýšení ČP – proti všeobecnému očekávání zvýšení nemělo 

v žádném kraji zásadní vliv na výši členské základny. Protože došlo po patnácti 
letech ke skokovému nárůstu, připravuje se návrh na valorizaci výše ČP, aby 
sledovaly aktuální inflaci a zvyšovalo se po menších částkách. 

• F. Pluhař informoval o připravovaném školení trenérů, kde část vedená V. Zachem 
bude přístupná i dalším zájemcům z řad trenérů – k tomu o upřesnění požádali 
M. Houštěk a T. Charousková. 

• V. Anděl informoval o připravovaném školení rozhodčích. K tomu se M. Houštěk 
zeptal, zda existuje nějaký program pro získávání nových rozhodčích – k tomu 
M. Pakosta – sám nevidí žádné rychlé řešení, problém je mj. i v tom, že sice 
vyškolíme mladé zájemce, nicméně ti preferují aktivní hraní a jejich využitelnost jako 
rozhodčích je tím poznamenána. 

- Předseda návrhové komise přednesl návrh usnesení, to bylo po zapracování jedné 
formální připomínky schváleno. 

- Předseda KVS VH ukončil. 
 
 
 
Zapsal: J. Vik. 


